
You can complete the requirements for the following diplomas:

1. ARCK - 35 Years

2. New Year 2026 with ARCK

3. V.S. Vysotsky - 88 Years

4. ARCK Sponsor 2026

5. W-DX-ARCK-2026

6. W-SWL-ARCK-2026

7. W-ARCK-YL-2026

To qualify for these diplomas, the following conditions must be met:

“ARCK - 35 Years”

You must make radio contacts using any emission mode and on any bands with 35 different operators who are 
members of the ARCK club. 
Contacts count starting from January 15, 2026.

“New Year 2026 with ARCK”

Radio amateurs from Asia and Europe must make 60 QSOs on any bands and using any emission mode with 
ARCK club operators. 
All other radio amateurs worldwide need 30 QSOs.

Repeat contacts with the same station are allowed on different bands and with different modes on the same 
band. 
Contacts count from January 1, 2026, to December 31, 2026.

“V.S. Vysotsky - 88 Years”

Radio amateurs from Asia and Europe must make 88 QSOs on any bands and using any emission mode with 
ARCK club operators and radio amateurs from Moscow.

Repeat contacts are counted on different bands and with different modes on the same band. 
All other radio amateurs worldwide need only 15 QSOs.

Contacts count from January 15, 2026, to December 31, 2026.

“ARCK Sponsor 2026”

You must make radio contacts with radio amateurs who provide sponsorship support to the Kristall (ARCK) 
sports club — financial, informational, or technical.



For Asia and Europe: 
• Contacts with 6 sponsors 
 
For the rest of the world: 
• Contacts with 3 sponsors

Contacts can be on any bands (including WARC) and using any emission mode. 
The period is from January 15, 2026, to December 31, 2026.

The sponsor list is published on the ARCK homepage and is regularly updated.

To receive the diploma as an ARCK sponsor, you must make and upload at least 200 QSOs to 
HAMLOG.ONLINE.

“W-DX-ARCK-2026”

You must make 20 QSOs with ARCK club operators outside the Russian Federation.

Repeat contacts are counted on different bands and with different modes on the same band.

“W-SWL-ARCK-2026”

Your on-air activity must be monitored twice by ARCK club SWL (shortwave listener) members.

Repeat monitoring counts on different bands and with different modes on the same band.

“W-ARCK-YL-2026”

You must make 3 QSOs with YL (female) operators of the ARCK club.

Repeat contacts are counted on different bands and with different modes on the same band.

На сайте HAMLOG.ONLINE можно выполнить условия следующих дипломов: 
  
1. ARCK - 35 лет 
2. Новый 2026 год с ARCK 
3. В.С. Высоцкому – 88 лет 
4. Спонсор ARCK 2026 
5. W-DX-ARCK-2026 
6. W-SWL-ARCK-2026 
7. W-ARCK-YL-2026 
  

Для выполнения дипломов необходимо выполнить следующие условия: 

1. «ARCK 35 лет» - Необходимо провести радиосвязи любым видом излучения, 
на любых диапазонах, с 35-мя любыми радиостанциями операторами клуба 
ARCK. Радиосвязи на диплом засчитываются с 15.01.2026г. 



2. «Новый 2026 год с ARCK» - Необходимо провести радиолюбителям стран 
Азии и Европы  60 радиосвязей на любых диапазонах, любым видом 
излучения с операторами клуба ARCK. Остальным радиолюбителям мира – 
30 QSO. Повторные радиосвязи с одной и той же радиостанцией 
разрешаются на разных диапазонах и разным видом излучения сигнала на 
одном диапазоне. Радиосвязи на диплом засчитываются с 01.01.2026г. по 
31.12.2026г. 

  
3. «В.С. Высоцкому – 88 лет» - Необходимо провести радиолюбителям стран 

Азии и Европы 88 радиосвязей на любых диапазонах, любым видом 
излучения с операторами клуба ARCK и радиолюбителями города Москва. 
Повторные радиосвязи засчитываются на разных диапазонах и на одном 
диапазоне разным видом излучения сигнала. Остальным радиолюбителям 
мира – достаточно провести 15 QSO. Радиосвязи на диплом засчитываются 
с 15.01.2026г. по 31.12.2026г 

  
4. "Спонсор ARCK 2026" - Необходимо провести радиосвязи с 

радиолюбителями, которые оказывают спонсорскую помощь спортивному 
клубу Кристалл (ARCK): финансовую, информационную, техническую. Для 
выполнения условий диплома радиолюбителям Азии и Европы, необходимо 
провести радиосвязи любым видом излучения, на любых диапазонах 
(включая WARC) с шестью спонсорами, остальным радиолюбителям мира – с 
тремя спонсорами, в период с 15.01.2026г.  по 31.12.2026г. Список 
спонсоров на главной странице сайта ARCK и регулярно обновляется. Для 
получения диплома спонсорам ARCK, необходимо провести и загрузить на 
HAMLOG.ONLINE не менее 200 QSO. 

5. «W-DX-ARCK-2026» - Необходимо провести 20 радиосвязей с операторами 
клуба ARCK, кроме РФ. Повторные радиосвязи засчитываются на разных 
диапазонах и на одном диапазоне разным видом излучения. 

6. «W-SWL-ARCK-2026» - Необходимо, чтобы вашу работу в эфире 
пронаблюдало 2 раза радио наблюдатели клуба ARCK. Повторные радио 
наблюдения засчитываются на разных диапазонах и на одном диапазоне 
разным видом излучения. 

7. «W-ARCK-YL-2026» - Необходимо провести 3 радиосвязи с операторами YL 
клуба ARCK. Повторные радиосвязи засчитываются на разных диапазонах и 
на одном диапазоне разным видом излучения. 

  

Руководитель ARCK - Н.Б.Полковников - RW0UM 
  


